
枳实提取物 枳实

产品名称 枳实提取物 枳实

公司名称 宁波中药制药有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 中国 浙江 宁波市 宁波市北仑区元宝山路525号

联系电话 86 574 87713857/87495941 13819864004

产品详情

主要成分 枳实提取物
Synephrine,Hesperidin

提取来源 枳实

外观 棕灰色粉末 淡黄色粉末 检测方法 HPLC
含量 98（%） 应用剂型 片剂 胶囊剂
临床应用 减肥 规格 4%--30%, 80-98%
包装 25/桶 保存期 24（月）

枳实，中药名。为芸香科植物酸橙及其栽培变种或甜橙的干燥幼果. 主产于四川、江西、福建、江苏等地
。5～6月间采摘或采集自落的果实，自中部横切为两半，晒干或低温干燥，较小者直接晒干或低温干燥
。

大量供应枳实提取物，性状 棕黄色粉末，细度 100%过80目筛辛弗林 ≥4%,≥6% , ≥10%,≥30% (hplc)水分
≤5 .0 %砷 ≤2 ppm重金属 ≤20ppm细菌总数 ≤1000cfu/g霉菌、酵母菌数 ≤100cfu/g大肠杆菌
不得检出沙门氏菌 不得检出

the principal active ingredients of the extract are synephrine and n-methyltyramine, which can stimulate the heart and
make the blood vessels contract. this raises the blood pressure, expands trachea and bronchi, resists thrombo-embolia,
and improves the smooth muscle of blood vessels. clinically, it has been used for weak hearts, bronchitis patients, and
drops in blood pressure during operation or anesthesia.specifications:1) appearance: brownish yellow to yellowish
brown powder2) moisture: ≤ 5.0%3) heavy metals: ≤ 20ppm4) loss on drying: ≤ 5.0%5) synephrine (hplc): ≥
6-98%6) hesperidin (hplc):≥ 90-95%

7)n-methyltyramine: ≥ 1%inner packing:25kg/double-layer aluminum foil bagouter packing:fiberboard drum
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